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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat
124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Trócsányi László igazságügyi miniszterhe z

„Kikkel egyeztetnek a svájci „alvószámlák ügyében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt másfél évtized kormányainak közös mulasztása és felelőssége, hogy még mindig nem rendeződött a
svájci pénzintézetekben nyitott, a 11 . világháborút követően pénzmozgást nem mutató alvószámlák ügye, és a
jogos örökösök még mindig nem jutottak hozzá az őket megillető összegekhez.

A „Rendezni fogják a svájci „alvószámlák” ügyét?” című , K/2492 . számon benyújtott kérdésemre adott írásbel i
válaszában Miniszter Úr az alábbiakról tájékoztatott :

„Az elmúlt években számos szakmai és tárcaközi egyeztetés zajlott le annak érdekében, hogy végleges, megfelel ő
és teljes körű megoldást találjunk. Ahhoz, hogy a svájci alvószámlák ügyét végérvényesen és a lehető
legátfogóbban rendezni tudjuk, a legjobb megoldást szükséges megtalálni. A rendelkezésre álló adatok, ismert
tények és körülmények alapján ugyanakkor a megnyugtató megoldás további részletes és körültekint ő
vizsgálatokat igényel. Jelenleg is több tárcaközi szakmai egyeztetés folyik az ügy rendezése érdekében . ”

Fent idézett válaszával összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz :
• Ki, illetve kik végzik a hivatkozott vizsgálatokat ?
• Mikor és mely minisztériumok bevonásával zajlottak a hivatkozott tárcaközi szakmai egyeztetések ?
• E körültekintő vizsgálódás során a svájci féllel is voltak szakmai egyeztetések? Ennek érdekébe n

voltak-e személyes találkozók az illetékes svájci személyekkel? Ha igen, kérem, tájékoztasson, mikor ,
hol és kiknek a részvételével zajlottak ezek a személyes találkozók !

• Mikorra várható a svájci „alvószámlák” ügyének megnyugtató rendezése ?

Budapest, 2015 . január 23 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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